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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/15-23/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  11. lipnja 2015. 

                          
 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO SRDOČI 

 
sjednica VMO Srdoči održana je 28. svibnja 2015. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Dario Konta, predsjednik VMO Srdoči 
- Valter Grgurić, član VMO Srdoči 
- Filipa Vidmar, zamjenica predsjednika VMO Srdoči  
- Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči 
- Martina Bogdanić, tajnica MO Srdoči  

 
Sjednici nisu prisustvovali: 

- Franco Pines, član VMO Srdoči  
 

 
Ostali nazočni: 

- Nada Paladin kao predstavnik Udruge Mavrica – Srdoči 
- Luka Vuković kao predstavnik Udruge umirovljenika i starijih osoba Srdoči 
- Mile Jelača kao predstavnik Aktiva dobrovoljnih darivatelja krvi Srdoči - Grbci 
- Verica Garić, tajnica župnika Župe Sveti Križ 
- Luka Medvedec, predstavnik inicijative mladih "Sklonište" 
- Luka Berislavić, predstavnik inicijative mladih "Sklonište" 
- Marino Prpić, predstavnik inicijative mladih "Sklonište" 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Dario Konta i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Program Dana MO i proslave Križevice 
2. Komunalni prioriteti za 2016. godinu 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
 
AD 1 
Nada Paladin, predstavnica Udruge Mavrica Srdoči predložila je kulturno-umjetnički program 
sa koncertom i zborom kao programom koji bi predstavljao očuvanje tradicije a koji bi bio 
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nastavak dodadašnjih događanja koje je Udruga organizirala. Luka Medvedec kao 
predstavnik inicijative mladih "Sklonište" izložio je ideju sa niti vodiljom da se ide u smjeru 
organiziranja Križevice koja bi dugoročno bila prepoznatljiva i posjećena kao što je 
manifestacija "Bela nedeja" u Kastvu sa čijim se organizatorima našao na sastanku u cilju 
prenošenja iskustva i savjeta u organizaciji. Predložio je uključivanje cijele zajednice 
stanovnika Srdoča i bitnih subjekata u organizaciju te u tom smislu; izložbu radova školske 
djece, sportsko-rekreativni dan (tenis, nogomet, košarka, šah, karte, pikado), koncert lokalnih 
bendova na otvorenom, štandove ručnih radova, osnivanje maškarane skupine sa Srdoča za 
sudjelovanje u  međunarodnoj karnevalskoj maškaranoj povorci i dr. Naglasio je da su Srdoči 
prometno jako dobro prometno povezani sa centrom grada (noćna linija) te da se treba 
dugoročno planirati obilježavanje Križevice. Nada Paladin obavijestila je Vijeće da Udruga 
između ostalog priprema za obilježavanje blagdana Križevice  izložbu prošlih događanja 
udruge, sudjelovanje maškara na druženju na boćalištu u Markovićima te suradnju sa 
Udrugom vinara, vinogradara i voćara Srdoči, natjecanje u kuhanju domaćih jela i dr. 
Naglasila je da je u prošlogodišnjem obilježavanju Križevice kroz programe obilježavanja 
Križevice  od strane Udruge što kroz učestvovanje što kao posjetitelji prošlo oko 400 ljudi te 
pohvalila susretljivost i iznimno dobru suradnju sa OŠ Srdoči. Verica Garić, tajnica Župe 
Svetog Križa  izložila je planirani program župe koji bi se odvijao tijekom tjedna koji prethodi 
Križevici, Udruga Mavrica planira svoje aktivnosti u tjednu nakon samog blagdana Križevice 
dok bi inicijativa mladih organizirala svoja događanja u subotu 12. 09. 2015. godine. Luka 
Vuković, predstavnik Udruge umirovljenika i starijih osoba Srdoči izložio je plan Udruge kao 
nastavak prethodnik godina u obliku sportskih natjecanja iz šaha, karti, pikada i boćanja.  
Uslijedio je zaključak da se ne smije dogoditi kao prethodnih godina razjedinjen program te 
su se svi složili da te zajedno surađivati te se još dodatno dogovarati oko detalja programa. 
Okvirno je dogovorena subota kao sportski dan koji bi završio sa lokalnim rock bendovima 
dok će nedjelja biti dan za klape i zborove. Predsjednik VMO Dario Konta i vijećnik Valter 
Grgurić naglasili su da posebno ne dolazi u obzir da na ovoj organizaciji Križevice svira Let 3 
i slični bendovi koji srozavaju nivo kulture, te su predložili kao lokaciju koncerta mladih 
kamionski terminal. Luka je odgovorio da je Let 3 preskup za ovu organizaciju te naglasio da 
je planirana jutro nakon koncerta akcija čišćenja cijelog prostora održavanja koncerta. Mile 
Jelača naglasio je potrebu osvještavanja građana Srdoča o čišćenju svog okoliša te izložio 
plan  Aktiva dobrovoljnih darivatelja krvi Srdoči – Grbci veliku akciju darivanja krvi koja će se 
odvijati 12.09.2015. godine sa početkom u 9 sati u OŠ Srdoči. Posebno je istaknuo potrebu 
animiranja građana da se pridruže akcijama čišćenja Srdoča koje organizira Aktiv te pohvalio 
zamjenicu predsjednika VMO Filipu Vidmar koja je kao predstavnica Vijeća aktivno 
sudjelovala u čišćenju na nedavno održanoj akciji.  
 
Zaključak: 

 Vijeće Mo Srdoči, Udruga Mavrica Srdoči, Župa Svetog Križa, Udruga 
umirovljenika i starijih osoba Srdoči, Aktiv dobrovoljnih darivatelja krvi Srdoči - 
Grbci te inicijativa mladih Srdoča "Sklonište" zajedno će sudjelovati na 
programu "Dan MO Srdoči 2015" 
 

Odlaze predstavnici udruga te Vijeće samo nastavlja sa radom. 
 
 
AD 2 
Predsjednik VMO otvorio je raspravu o mogućim dopunama prijedloga komunalnih prioriteta 
usvojenih na prošloj sjednici. Nitko od vijećnika nema novi prijedlog.  
 

Zaključak: 

 Prijedlozi komunalnih prioriteta usvojeni na prošloj sjednici čine konačan 
prijedlog za 2016. godinu 
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AD 3 
Predsjednik VMO Dario Konta izvijestio je vijećnike  i aktualizirao dopis Miroslava Prpića u 
kojem se traži plinifikacija u dijelu ulice Markovići od broja 2 do 6. Predsjednik je upoznao 
vijećnike sa  dopisom Srdoč Tomislava koji od 2012. godine traži saniranje i izgradnju 
ogradnog zida uz cestu na adresi Markovići 15. Predsjednik Vijeća izvijestio je vijećnike o 
dopisu Borislava Žikića te njegovim reagiranjem i protestiranjem na zaključke zbora građana 
vezano uz parkiranje u Ulici Tina Ujevića te planiranu izgradnju parkirališta na čestici blizu 
teniskih terena. Predsjednik je izvijestio vijećnike o upitu Vladimira Vukovića za uređenjem 
Ulice Košićevac, zaključio je da se navedeni upit odnosi na MO Grbci. Predsjednik je 
izvijestio vijećnike o upitu Mire Sedić, predstavnici stanara zgrade Miroslava Krleže 16 za 
zamjenom  betonskih gljiva metalnim stupićima jer se gljive nakon dostave ne vraćaju na 
mjesto na koje se naknadno parkiraju automobili i zatvaraju ulaz u zgradu u kojoj žive invalidi 
i obitelji sa malom djelom. Vijeće je upoznato sa dopisom firme Pert d.o.o. Ilok u kojem se 
slijedom navodi povijest nepravilnosti i nelogičnosti vezanih uz prometnu regulativu, 
prometne znakove i dr. te traže da im se dostavi elaborat temeljem kojeg je zabranjen 
promet Ulicom Tina Ujevića, da se pokrene inicijativa frezanja kolnika i dr. Predsjednik je 
izvjestio vijećnike o zamolbi Hilde Kriletić – Kurilić o saniranju nogostupa na južnoj strani 
kolnika na potezu od "Elektromaterijala" do lokacije budućeg kružnog toka Martinkovac. 
Predsjednik je izvjestio vijećnike o dopisu Tušnjara Dragice kojim se traži saniranje 
oborisnkih voda. Predsjednik je vijećnike izvijestio o dopisu OGU za razvoj, urbanizam i 
gospodarenje zemljištem u kojem je analizom vlasništva čestice sjeveroistočno od zgrade na 
adresi Markovići 25A utvrđeno da ista nije u vlasništvu Grada Rijeke. Predsjednik je izvijestio 
vijećnike o zamolbi Krste Pupovca za asfaltiranjem dijela prilaznog puta prema kući na adresi 
Diraki 9A.  
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama da prilikom izgradnje kanalizacijske 
mreže prošire plinsku mrežu u Ulici Markovići od broja 2 do 6 

 Uputiti će se dopis Borislavu Žikiću u kojem ga se podsjeća na odluke 
donešene na zboru građana  

 Uputiti će se dopis Vladimiru Vukoviću da dio ulice na koji se odnosi upit spada 
pod MO Grbci 

 

 Uputiti će se dopis firmi Pert d.o.o. Ilok u kojem se isti obavještava da MO ne 
posjeduje elaborat temeljem kojeg je zabranjeno prometovanje kamiona težih 
od 12 t Ulicom Tina Ujevića te da je frezanje traženo od nadležnih službi  

 Uputiti će se dopis Tušnjara Dragici da će se ove godine planiranom 
izgradnjom kružnog toka na Martinkovcu sanirati dio problema koji stvaraju 
oborinske vode na dijelu područja Martinkovca 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama komunalnog redarstva za redovitim 
izvidom lokacije u Ulici Miroslava Krleže, ulaz 16, ispred kojeg su betonske 
gljive koje se povremeno miču sa svoje pozicije 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama da se asfaltira dio prilaznog puta 
prema kući na adresi Diraki 9A 

 Uputiti će se dopis Tomislavu Srdoč u kojem ga se obavještava da Mjesni 
odbor nema financijskih sredstava za traženi zahvat 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama da se sanira nogostup Ulice 
Martinkovac od kućnog broja 143/4 do ulaza u PSC Primorje iz ostataka 
nerealiziranih sredstava iz 2014. godine 
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Sjednica je završila u 21:53 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 
Predsjednik VMO Srdoči: 

Dario Konta 
 

         
     


